## Islands District Council Agenda for the Traffic and Transport Committee Meeting 離島區議會 交通及運輸委員會會議議程

Date : 23 September 2019 (Monday) 日期 : 2019 年 9 月 23 日(星期一)

Time : 2:00 p.m. 時間 : 下午 2 時正

Venue: Islands District Council Conference Room

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road

Central, Hong Kong

地點: 香港中環統一碼頭道38號

海港政府大樓 14 字樓 離島區議會會議室

1. Confirmation of the Minutes of Meeting held on 22 July 2019 通過 2019 年 7 月 22 日的會議記錄

2. Question on request for improvement of walkway outside MTR Tung Chung Station Exit D (Paper T&TC 69/2019)

有關要求改善港鐵東涌站 D 出口外行人通道的提問(文件 T&TC 69/2019 號)

3. Question on progress of improvement works for traffic light system at Tat Tung Road (Paper T&TC 70/2019)

有關達東路交通燈系統改善工程的進度的提問(文件 T&TC 70/2019 號)

4. Question on safety of Tung Chung Station Bus Terminus

(Paper T&TC 71/2019)

有關東涌站巴士總站安全問題的提問 (文件 T&TC 71/2019 號)

5. Question on enhancement of holiday service NLB route no. 37M and adjustment of bus stop location

(Paper T&TC 72/2019)

有關要求加強嶼巴 37M 號線假日服務及調整巴士站位置的提問 (文件 T&TC 72/2019 號)

6. Question on prolonged occupation of motorcycle parking spaces at Man Tung Road by numerous abandoned motorcycles

(Paper T&TC 73/2019)

有關多輛棄置電單車長期佔用文東路電單車泊位的提問(文件 T&TC 73/2019 號)

7. Question on traffic arrangement in line with the commercial development of Tung Chung Area 6

(Paper T&TC 74/2019)

有關配合東涌第6區商業發展的交通安排的提問(文件 T&TC 74/2019 號)

8. Question on facilities of bus stops in Mun Tung Estate and Yat Tung Estate (Paper T&TC 75/2019)

有關滿東邨及逸東邨巴士站設施的提問(文件 T&TC 75/2019 號)

9. Question on introduction of Long Win route no. S65

(Paper T&TC 76/2019)

有關新增龍運 S65 號線的提問

(文件 T&TC 76/2019 號)

10. Question on bus stops at Pui O San Wai Tsuen, Lantau Island

(Paper T&TC 77/2019)

有關大嶼山貝澳新圍村巴士站的提問(文件 T&TC 77/2019 號)

11. Any Other Business

其他事項

- Highways Department's Minor Traffic Improvement Projects and Works Schedules 路政署小型交通改善項目及其施工時間表
- 12. Date of next meeting

下次會議日期